

17-66799-0

**Request for Proposals (RFP):
PostgreSQL Software Solution and Support**

NOTE TO ALL BIDDERS

1. Definition of requirement:

The Public Service Commission (PSC) has a requirement for a vendor-supported enterprise Postgres-based software system solution and the provision of maintenance and support for the software solution over a 3-year period. PSC requires a solution with database management tools compatible with their existing IT environment and 24/7 vendor support of the software to manage mission-critical applications.

2. Security requirement: N/A

- 3. Trade Agreements:** This requirement is subject to the following agreements:
Canada has invoked the National Security Exception in respect of this requirement and, as a result, none of the trade agreements apply to this requirement.

Comprehensive Land Claims Agreements (CLCAs) do not apply as all the goods and services shall be delivered in regions not covered by Land Claim Agreements.

4. The closing date for a submission of Proposals:

September 19, 2018 @ 2:00, PM Eastern Daylight Time (EDT)

5. Bidder Inquiries: Suppliers may inquire or submit emails to:

David Bennett
Contract Authority
Procurement and Vendor Relationships
Data Centre Hardware and Maintenance Division
Shared Services Canada
180 Kent, 13th Floor 13-015
P.O. Box 9808 STN T CSC
Ottawa, Ontario, K1G 4A8

Tel: 613-462-9536

E-Mail address: David.Bennett5@canada.ca

Canada Post submissions:

Shared Services Canada

*For Canada Post deliveries only include PO Box 9808, Station T CSC, K1G 4A8

17-66799-0

**Demande de proposition (DDP):
Solution Logicielle PostgreSql et Soutien Connexe**

1. Définition du besoin

La Commission de la fonction publique (CFP) cherche à établir un marché pour la fourniture et la livraison d'une solution logicielle fondée sur PostgreSQL et pour la maintenance et le soutien de celle-ci pour une période de 3 ans. La CFP a besoin d'une solution avec des outils de gestion des bases de données compatibles avec son environnement de TI existant et offrant un soutien en tout temps du fournisseur afin d'assurer la gestion de ses applications essentielles à sa mission.

2. Exigences en matière de sécurité : S.O.

- 3. Accords commerciaux:** Cette exigence est assujettie aux accords suivants :
Le Canada a invoqué l'exception à la sécurité nationale dans le respect de cette exigence et, par conséquent, aucun des accords commerciaux ne s'applique à cette exigence.

Les ententes sur les revendications territoriales globales (ERTG) ne s'appliquent pas car tous les produits et services seront livrés dans les régions non couvertes par les ententes sur les revendications territoriales.

4. La date de clôture pour la soumission des propositions sera

19 Septembre 2018 à 14 h, heure normale de l'Est (HNE)

- 5. Enquêtes des soumissionnaires :** Les fournisseurs peuvent adresser leurs questions ou les soumettre par courriel à :

David Bennett
Autorité contractante
Acquisitions et relations avec les fournisseurs
Division des Centres des données et entretien
Services partagés Canada
180, rue Kent, 13^e étage, bureau 13-015
Case postale 9808 STN T CSC
Ottawa, Ontario, K1G 4A8
Tél. : 613-462-9536
Courriel : David.Bennett5@canada.ca

Soumissions par Postes Canada :

Services partagés Canada

*Pour livraisons par Postes Canada inclure seulement Case postale, Boîte 9808, Station T CSC, K1G 4A8.